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Protokół nr 9/2019 
z posiedzenia Komisji Organizacyjno-Prawnej (KOP) 

Rady Miasta Luboń (RML) z dnia 13 maja 2019 r. 
 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17.00. 

Obecność zgodnie z listą obecności (załącznik. nr 1). 
Wszyscy członkowie KOP obecni 
 
W posiedzeniu komisji uczestniczyli również: Zastępca Burmistrza – Mateusz Mikołajczak i 
Prezes LOSiR-u – Michał Kosiński. 
Przewodnicząca Komisji stwierdziła prawomocność posiedzenia (quorum) i zaproponowała 
następujący porządek obrad KOP: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
 
2. Sytuacja formalno-prawna Spółki LOSiR. 
 
Zaopiniowanie wniosku o przyznanie Medalu „Zasłużony dla Miasta Luboń” ks. kan. 
Józefowi Majchrzakowi. 
 
4. Opiniowanie uchwał na IX sesję RML 
 
5. Wolne głosy i wnioski. 
 
6. Przyjęcie protokołu nr 8. 
 
7.Zamknięcie posiedzenia. 
 
AD 1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
AD 2. 
Sytuację formalno-prawną Spółki LOSiR przedstawił jej prezes – Michał Kosiński. 
Wspomniał m.in., że minęły 2 lata od momentu jak zaczął prezesować Spółce i może z 
satysfakcją stwierdzić, że było warto. Dźwigamy budżet powoli ale skutecznie. Rok 218 
zamknęliśmy zyskiem. Poznając pracowników uznał, że można dźwignąć Spółkę bez ofiar. 
Dzięki dobrze opracowanemu planu naprawy, Spółka odzyskała płynność finansową i zajmuje 
się tym, czym powinna – również inwestycjami sportowymi. Kontynuując dodał, że każda 
złotówka będzie dobrze zadysponowana w niezbędne inwestycje. Wzrósł kapitał Spółki do 
1 180 000 zł. Planowane jest zamontowanie nowych: monitoringu na hali widowisko-
sportowej oraz oświetlenia awaryjnego. Podkreślił również otwartość LOSiR-u na współpracę 
z innymi instytucjami. Luboński Klub Tenisa Stołowego jest obecnie jednym z siedmiu 
ośrodków tenisistów w Polsce. Zakupiono 18 nowych stołów do tenisa stołowego. Planowane 
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jest powstanie nowej Sali o powierzchni 70 m2. Obłożenie hali kształtuje się na poziomie 
ponad 90%. W toku wywołanej dyskusji Paweł Krzyżostaniak zwrócił uwagę, że po dwóch 
latach porządkowania obecnie Spółka nie ma żadnych przeterminowanych należności. Została 
odzyskana płynność finansowa i pojawił się zysk, wszczęto inwestycje. Zapytał również o 
należności Spółki. Michał Kosiński poinformował, ze niektórzy dłużnicy uznali nawet długi 
przeterminowane, niektórzy spłacają długi na raty, są prowadzone również sprawy i egzekucje 
komornicze. Marek Samulczyk przyznał, że należy się cieszyć, dokapitalizowanie Spółki 
przez Miasto sprawiło m.in., że kredyt w kwocie 250 000 zł został spłacony. Poruszył również 
kwestię regulowania świadczeń (prąd, woda ścieki) przez firmy, którym LOSiR wynajmuje 
pomieszczenia. Monika Nawrot poruszyła problem badania rynku w aspekcie wynajmu 
pomieszczeń. Wspomniała również o tzw. balonach boiskowych, które zostaną zamontowane 
jesienią tego roku w aspekcie zgłoszenia ich do działalności. Michał Kosiński poinformował, 
ze nie będzie z tym problemu. Jednocześnie poinformował, że ostatnia transza z za balony 
zostanie zapłacona po roku ich eksploatowania. Z kolei Andrzej Okupniak w imieniu 
lokalnych mieszkańców poruszył kwestię piłko chwytów i zabiegał o ich podwyższenie o 
2 m. 
 
Ad 3 
Wniosek złożony przez społeczność parafii św. Maksymiliana Kolbe w Luboniu odczytała 
Magdalena Woźniak.  
 
Przebieg głosowania opiniującego wniosek: 
Za: 9 osób (jednogłośnie). 
 
AD 4.  
Projekty uchwał przedstawiali Magdalena Woźniak i Mateusz Mikołajczak. 
 
A. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i 

modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w 
posiadaniu AQUANET SA na lata 2018-2027. 

 
Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

 
Przebieg głosowania nad projektem uchwały: 
Za: 9 osób (jednogłośnie). 
 
B. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały XXX/184/2009 Rady Miasta 

Luboń w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół i przedszkoli 
prowadzonych przez Miasto Luboń. 

 
Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 
 

Przebieg głosowania nad projektem uchwały: 
Za: 9 osób (jednogłośnie). 
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C. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Hipolita Cegielskiego w 

Luboniu. 
 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 
 

Przebieg głosowania nad projektem uchwały: 
Za: 9 osób (jednogłośnie). 
 
D. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Klimatyczna w Luboniu. 

 
Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 
 

Przebieg głosowania nad projektem uchwały: 
Za: 8 osób (Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska, Iwona Kaczmarek, Paweł 
Krzyżostaniak, Michał Szwacki, Artur Wiśniewski, Bogdan Tarasiewicz, Marek 
Samulczyk Paweł Wolniewicz). 
Przeciw: 1 osoba (Artur Wiśniewski) 
Wstrzymało się: 0 
 

E. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo 100-lecia 
Odzyskania Niepodległości w Luboniu. 
 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 
 
Przebieg głosowania nad projektem uchwały: 
Za: 9 osób (jednogłośnie) 
 
F. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo Poznańskiego Czerwca. 

 
Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

 
Przebieg głosowania nad projektem uchwały: 
Za: 9 osób (jednogłośnie) 
 
G. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Luboń na 2019 r.. 

 
Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 
 
Przebieg głosowania nad projektem uchwały: 
Za: 6 osób (Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska, Paweł Krzyżostaniak, Michał 
Szwacki, Bogdan Tarasiewicz, Paweł Wolniewicz). 
Przeciw: 0 
Wstrzymało się: 3 osoby (Iwona Kaczmarek, Artur Wisniewski, Marek Samulczyk). 
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H. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2019-2029. 
 
Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

 
Przebieg głosowania nad projektem uchwały: 
Za: 6 osób (Magdalena Woźniak, Teresa Zygmanowska, Paweł Krzyżostaniak, Michał 
Szwacki, Bogdan Tarasiewicz, Paweł Wolniewicz). 
Przeciw: 0 
Wstrzymało się: 3 osoby (Iwona Kaczmarek, Marek Samulczyk, Artur Wiśniewski). 
 
I. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcie przez Miasto Luboń dofinansowania 

na realizacje projektu pn. „Poprawa jakości środowiska miejskiego w Luboniu poprzez 
rozwój terenów zieleni”. 

 
Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 

 
Przebieg głosowania nad projektem uchwały: 
Za: 9 osób (jednogłośnie) 
 
 
AD 5. 
Magdalena Woźniak poruszyła kwestię funkcjonującej przy ul. Pułaskiego Podstacji 
Pogotowia Ratunkowego. Otóż przypisany do niej tylko jeden Ambulans nie wystarcza do 
obsługi naszego rejonu. Komisja postanowiła przygotować odpowiedni wniosek do 
stosownych władz o skierowanie do lubońskiej podstacji jeszcze jednego Ambulansu. Marek 
Samulczyk poruszył kwestię umieszczania na stronach Biuletynu Informacji Publicznej 
składanych przez radnych interpelacji. Chodzi o ich przejrzystość i transparentność dla 
mieszkańców. 
 
AD 6. 
Jednogłośnie przyjęto protokół nr 8 KOP 
 
AD. 7. 
Po wyczerpaniu porządku obrad KOP Przewodnicząca Magdalena Woźniak zamknęła 
posiedzenie o godz. 19.15. 
 
 

Protokolant      Przewodniczący 
 
Paweł Antoni Wolniewicz     Magdalena Woźniak 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności. 


